
 

Z á p i s n i c a  
zo zasadnutia Komisie pre riešenie sťažností a petícií občanov (ďalej len „komisia“) pri Obecnom 
zastupiteľstve obce Spišský Štiavnik, ktoré sa konalo dňa 12. apríla 2022 o 17:00 hod. v zasadačke 

Obecného úradu obce Spišský Štiavnik, Hornádska 241, Spišský Štiavnik 
 
Prítomní členovia komisie:  
Predseda komisie:  Róbert Martinko  
Členovia komisie:  Ing. Milan Maliňák  

     Ing. Michal Burda 
 Dušan Lacko 

Ďalší prítomní:  Ing. Matúš Korheľ 
 
  

Program rokovania komisie:  
 

1. Otvorenie zasadnutia komisie a overenie prítomnosti členov komisie 
2. Schválenie programu rokovania komisie  
3. Prerokovanie sťažnosti XY zo dňa 31.01. 2022 
4. Záver 

 
K jednotlivým bodom programu:  
 

1. Otvorenie zasadnutia 

 
Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie obce Róbert Martinko (ďalej len „predseda 
komisie“). Predseda komisie skonštatoval, že na zasadnutí komisie je prítomných 4 zo 6 členov 
komisie, ktorých podiel na hlasovacích právach predstavuje 66,67 % hlasov a teda komisia je 
uznášaniaschopná.  
 
2. Schválenie programu rokovania komisie  
 
Predseda komisie predložil komisii na schválenie nasledovný program rokovania komisie:   
 

1. Otvorenie zasadnutia komisie a overenie prítomnosti členov komisie 
2. Schválenie programu rokovania komisie  
3. Prerokovanie sťažnosti XY zo dňa 31.1. 2022 
4. Záver 

 
Následne predložil predseda komisie komisii  na schválenie: 
 
Uznesenie komisie č. 1: 
Komisia schvaľuje program rokovania komisie. 
 
Výsledok hlasovania o uznesení komisie č. 1:  ZA: 100%     PROTI: 0      ZDRŽALO SA: 0 
Predseda komisie skonštatoval, že uznesenie bolo jednohlasne schválené 
 
3.  Prerokovanie sťažnosti  XY zo dňa 31.01. 2022 (ďalej len „sťažnosť 1“) 
 
Predseda komisie predniesol sťažnosť 1. Zástupca starostky obce Ing. Matúš Korheľ konštatoval, že sa 
jedná o opakovaný problém, ktorému sme sa venovali aj na predošlom zasadaní tejto komisie. 
V každom prípade ďakujeme za upozornenie ale zásadne nesúhlasíme so záverom sťažnosti, že obec 
dlhodobo a opakovane úmyselne ohrozuje zdravie občanov obce a účastníkov cestnej premávky . 
Obec na zlepšení stavu pracuje, zvažovali sme viaceré alternatívy a dospeli sme k záveru, že bude 



potrebné osloviť externú spoločnosť a uzavrieť zmluvu na údržbu a čistenie verejných priestranstiev   
obce.  
Následne prebehla diskusia členov komisie ako sťažnosť 1 vyriešiť, členovia komisie predložili 
viacero návrhov.   
 
Následne predložil predseda komisie  na schválenie: 
 
Uznesenie komisie č. 2: 
Komisia berie na vedomie sťažnosť 1 a odporúča obci pripraviť podklady na výberové konanie 
externej spoločnosti, ktorá zabezpečí  zimnú údržbu verejných chodníkov a priestranstiev obce   
  
Výsledok hlasovania o uznesení komisie č. 2:  ZA: 100%     PROTI: 0      ZDRŽALO SA: 0 
Predseda komisie skonštatoval, že uznesenie bolo jednohlasne schválené. 
 

 
5. Záver 
Predseda komisie skonštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, poďakoval prítomným 
za účasť a  zasadnutie ukončil o 18:20 hod.  
 

Zápisnicu schválil:  Róbert Martinko, predseda komisie  
Zápisnicu vyhotovil:  Michal Burda , člen komisie 


